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 Egzemplarz bezpğatny 

 

 

 šwiŋta Zmartwychwstania Paŗskiego 
niosņ przesġanie dobra nad zġem, Ůycia nad 
Ţmierciņ i przede wszystkim nadziejŋ, kt·ra 
nie moŮe czġowieka zawieŢļ. 

    Niech te radosne šwiŋta Wielkiej Nocy 
dadzņ otuchŋ i sprawiņ, aby pok·j pġynņcy   
z wiary w Zmartwychwstanie przenikaġ 
kaŮdņ chwilŋ naszej codziennoŢci; daġ siġŋ   
w pokonywanie Ůyciowych trudnoŢci, roz-
proszyġ niepokoje, pozwoliġ otworzyļ siŋ na 
potrzeby innych. 

   Z okazji tych šwiņt, wiele radoŢci, 
zgody i pojednania, miġoŢci w rodzinach, 
ŮyczliwoŢci przyjaci·ġ  znajomych, a takŮe 
zdolnoŢci do przebaczania Ůyczņ mieszkaŗ-
com 
   W·jt Gminy            Przewodniczņcy  Rady Gminy 
 Tadeusz G·rski                    Janusz Lechowicz 

ăPġynie przez cichy koŢci·ġ dzwon·w 
melodia czysta B·g zmartwychwstaġ 
Oto niesiemy mu w darze pierwiosnki     
i tulipany Jezu nasz ukochanyó  
    L. Krzemieniecka 



 

 

OKSZA 

Strona 2 

 

 

 


